
6DAYS 4NIGHTS HOKKAIDO 
~SAPPORO/OTARU/ LAKE TOYA/ NOBORIBETSU 

Experience: Natural Onsen         Enjoy: Shopping Fun at Tanukikoji 
Attraction: Otaru Canal / Date Jidaimura ~ Ninja / Marine Park Nixe 

Taste:  3 type of Crab / Ishikari Nabe Set/ Japanese BBQ Buffet / Japanese Set 
 

 

 

 

 

 
D7 550 KUL-CTS 2315-0750+1 
D7 551 CTS-KUL 0855-1635 
 

LAKE TOYA -4*Sun Place or SML 
NOBORIBETSU - 4*Mahoroba or SML 
SAPPORO – 4* New Otani or SML 

DAY 01  KUALA LUMPUR/CHITOSE                                               《MOB》 
Assemble at airport for your pleasant flight to Chitose . 
 

DAY 02  SAPPORO- LAKE TOYA                                                     《B,L,D》 
Upon arrival, proceed to Mt Showa Shinzan and visit Bear Ranch, where you 
can see the unique species of Hokkaido’s bears. The Ainu are the native 
inhabitants of Hokkaido and there are a few museums in Hokkaido showing some 
of their lifestyle and goods. The Shiraoi Ainu Museum, also called Porotokotan, 
exhibits the Ainu culture and lifestyle in an outdoor reproduction of a small Ainu 
village and also various tools and other goods inside a museum.  
 
DAY 03  LAKE TOYA -NOBORIBETSU                                          《B,L,D》 
After breakfast, proceed to Marine Park Nixe is a popular theme park focusing 
on fish, marine mammals, sea creatures and some other animals. It is combination 
Danish theme park and aquarium, is one of the largest in northern Japan.Date 
Jidaimura is a history theme park highlighting the Edo Period, one of the most 
attractive era in Japanese history. A unique chance to experience ancient Japan; 
dated back to 150 years ago. Then visit Jigokudani (Hell Valley), where columns 
of steam incessantly rise from the numerous fissures in the rocks. 
 
DAY 04  NOBORIBETSU- OTARU-SAPPORO                                《B,L,D》 
This morning, transfer to Otaru. Otaru Canal ~ short & narrow waterway but the 
most remarkable of the past & the most beautiful spot for picture.  Otaru 
handicraft Street ~ Glass handicraft shop, music box shop, museum, art gallery, 
ice-cream shop, souvenirs and many more.  Then proceed to Lake Toya is a 
volcanic caldera lake; also an ice-free lake. It never freezes, even in winter when 
the temperature falls quite drastically. Tanukikoji! This is where you shop for 
local souvenirs, snacks and more than 150 boutiques can be found here. By pass 
Susukino; Sapporo’s most famous nightlife and entertainment area.   
 

DAY 05  SAPPORO                                                                               《B,L,--》 
After breakfast, visit Sapporo Beer Factory – free Shopping fun Beer tasting. Then 
fellow by visit Sapporo’s landmarks ~ Hokkaido’s Former Government Building, the 

Odori Park, Sapporo TV’s Tower, and pass by the Clock House t. Factory Outlet ~ the 
famous shopping outlet in Japan where branded shopping items are available here. 
Ramen Yokocho Street ~ Hokkaido famous ramen street, where you can savour the 
variety taste of the Northern Hokkaido ramen BY OWN expenses! 
 
 

DAY 06  SAPPORO/KUALA LUMPUR                                          《B,MOB》 
After breakfast transfer to airport for your flight back to KualaLumpur 

 

TourFare Included :Airport Tax, Local Diver & GuideTipping, Luggage (20kg )& Medical Insurance.  
Tour Fare Excluded :Personal Travel Insurance& KUL Airport Transfer. 

 

 

DepartureDate 
 

AdultTwin 
 

Child WithBed 
 

Child NoBed 
 

Adult Single Supp. 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

TOUR CODE: 6JHL 

 



6天4晚北海道の旅 
札幌/小樽/洞爷湖/登别 

体验：住宿2晚温泉酒店～泡日式温泉乐趣 体验：狸小路～购物乐趣 
4 大特色风味：3大螃蟹～吃到饱自助餐、100 多种类海鲜自助餐，日式套餐、石狩火锅 

              
 

 

 

 
 

D7550 吉隆坡-北海道 2315-0750+1 

D7551北海道-吉隆坡 0855-1635 
 

4*Sun Place酒店或同级 

4*Mahoroba酒店或同级 

4* 新大谷酒店或同级 

第一天  吉隆坡-新千岁札幌  《机上用餐》 
集合于机场，乘搭客机飞往日本～北海道新千岁机场。 

 

第二天  札幌 -小樽- 洞爷湖 《午/酒店晚餐》   4*Sun Place酒店或同级 

抵达后,前往【昭和新山】~为昭和初年所爆发的活火山，故而得名。山的高度日

益增加，现在标高398米。至今它仍是一座正在成长的“新山”，且被归类为世

界上罕见的岩塔型火山，在红褐色的山脉中仍能见到地热白烟喷出。接着，【熊

牧场】 ~ 牧场里饲养了大约数十头北海道棕熊。您可以享受拿苹果喂食棕熊的

乐趣。【愛努民族博物館】自1984年開館以來，成為愛努文物資料的研究據點，

館內收藏有五千餘件的民間文物與世界上與愛努相關的資料。一樓的展示館內約

有五百件愛努歷史文物。愛努人以蘆葦草所搭建的原始住屋，在愛努語中稱之為

「基誰」。屋中有專人解說愛努文化，以及口琴或傳統舞蹈的表演。 

 

第三天  洞爷湖- 登别      《早/午/酒店晚餐》  4*Mahoroba酒店或同级 

早餐后【登别地狱谷】-您体验火山瓦斯气从地底冒出，形成特殊的火山地形景

观。前往.畅游再现 300 年前武士时代的主题乐园【登别伊达时代村】。【登別

海洋公園尼克斯】，主要以丹麥耶斯克城為藍圖建造而成。城堡中走在水中隧道

可觀賞各種海中生物。另有海獅、海豚表演。比較特別的是企鵝遊行，蠻可愛

的。入住登别温泉酒店。 

 

第四天登别-小樽-札幌      《早/午/晚》    4* 新大谷酒店或同级 

早餐后, 前往游览【小樽运河】、为明治大正期间开拓的旧仓库，构成一幅浪漫

的运 河景色。在此游览【咖啡馆～赠送瓷器咖啡纪念杯】、【玻璃工房】、

【音乐盒展览馆】。续程前往札幌游览【狸小路地下购物街】超过150家流行服

饰、餐厅、土产等。【浦野不夜天】体验札幌夜生活天地。 

 

第五天  札幌              《早/午/--》        4* 新大谷酒店或同级 

早餐后，驱车前往游览【北海道啤酒工厂】您可免费品尝到地啤酒。游览【大通

公园】全场1.5公里，札幌雪祭主要场地。途经【计时台】，【电视塔】札幌地

标。【旧道厅】约250万片红砖瓦建筑而成，又称红砖屋。【拉面街】- 横町

街，您可以品尝各种口味的拉面。 

 

第六天 札幌 - 吉隆坡    《早/机上用餐》  

早餐后，送往新千岁机场飞返吉隆坡。 

 

团费包含: 机场税、导游&司机小费**团费不含: 吉隆坡来回机场接送及个人旅游保险 
 

出发日期 
DepartureDate 

成人双人间 
AdultTwin 

小孩占床 
Child WithBed 

小孩无床 
Child NoBed 

成人单人间 
Adult Single Supp. 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 

TOUR CODE: 6JHL 

 


